

بورصة عمان الدائسرة الإدارية والمائية الديسوان

Y-17 0 1 Y

ARAB LIFE AND ACCIDENTS INSURANCE CO. P.S.C. شركة العرب للتأمين على الحياة و الحوادث ش.م.م.

Shmelsani, Abd Ai-Hamid Sharaf St. Bldg. 46
P.O. Box 925250 Amman 11190 - Jordan
Switch +962 6 5693180 Fax +962 6 5693188
Info@arabinsurance.jo www.arabinsurance.jo

نموذج رقم (3-1-A) From NO. (3-1-A)

شركة العرب للتأمين على الحياة و الحوادث

n אינים א

To: Jordan Securities Commission

Amman Stock Exchange

Date:17/04/2017

Subject: Invitation to Attend the Ordinary

General Assembly Meeting

The Board of Directors of Arab Life And Accidents Insurance CO.P.S.C. cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held on Wednesday 26 / 04 / 2017, at 11:00 am at company offices, at Shmeisany, AbdAlhamid Sharaf St. Bldg. 46 in Meeting Room Basement to discuss the following matters:

السادة / هيئة الاوراق المالية السادة/ بورصة عمان التاريخ: 2017/04/17

دعوة حضور اجتماع الهيئة العامة العادي

يسر مجلس إدارة شركة العرب للتأمين على الحياة و الحوادث بدعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي الذي سيعقد في مقر الشركة الكائن بالشميساني – شارع عبد الحميد شرف مبنى رقم 46 ، قاعة الاجتماعات طابق التسوية الثاني في تمام الساعة 11:00 صباحاً من يوم الأربعاء الموافق

و ذلك للنظر في الأمور التالية:

Subject:	Insert (X) when applied	الموضوع:
Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly which was held on 18/04/2016		1. قراءة محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 2016/04/18 والمصادقة عليه.
 The Report of the Board of Directors on the activities of the Company during the 31/12/2016, along with its future plans. 		2. تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 2016/12/31 والخطة المستقبلية للشركة والمصادقة عليها.
3. The Report of the Company's auditors on its financial statements for the year ended 13/12/2016.		 تقرير محققي الحسابات حول البيانات المائية للسنة المائية المنتهية في 2016/12/31.
4. The financial statements for the year ended 13/12/2016.		4. البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2016/12/31.



5. Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31/12/2016.	5. ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 2016/12/31.
6. Recommendation of the Board of Directors of the Ordinary General Assembly to transfer the balance of profits to the account of retained earnings and losses.	6. توصية مجلس الادارة للهيئة العامة العادية بترحيل رصيد الأرباح الس حساب الأرباح و الخسائر المدورة.
7. Electing the Company's auditors for the next fiscal year, and deciding on their remunerations or authorizing the Board of Directors to determine such remunerations	7.انتخاب مدققی حسابات الشركة للسنة المالية 2017 وتحدید أتعابهم او تفویض مجلس الإدارة تحدیدها
8. Electing the members of the Board of Directors for the next session.	ا، انتخاب اعضاء مجلس إدارة جديد للدورة القادمة .
9. Any other matters which the General Assembly proposes to include in the agenda, and are within the work scope of the General Assembly in its ordinary meeting, provided that such a proposal is approved by shareholders representing not less than 10% of the shares represented in the meeting	الكراجها في جدول الميئة العامة إدراجها في جدول العادي العمال ويدخل في نطاق أعمال الاجتماع العادي الهيئة العامة على أن يقترن أدراج هذا الاقتراح في الحول الأعمال بموافقة عدد من المساهمين يمثلون الا يقل عن (10%) من الأسهم الممثلة في الاجتماع الم
Kindly accept our highly,,,,	تفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،
appreciation and respect	سم شركة : شركة العرب للتأمين على الحياة و
Company's Name: Arab Life And	لحوادث
Accidents Insurance CO.P.S.C.	وقيع : عضو مجلس الإدارة المفوض
Authorized Board Member Signature :	

1 m c lec 1 2 2